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Strategic resources of companies in new conditions: essence, criteria, management problems

Yu. Malenkov

The problem of the essential properties of the category “strategic resources”, contradictions
and unproductivity of Western schools of strategic management, management theory and practice
are considered. A new approach to the essence of strategic resources and the construction of
mechanisms for managing them, based on system criteria, is proposed.

Keywords: strategic resources, companies, criteria, management mechanism, priorities

References

В поисках совершенства: уроки самых успешных компаний Америки / Том Питерс, Роберт1.
Уотерман-мл.  /  Пер.  с  англ.  В.В.  Кулебы, О.Л.  Пелявского.  М.:  Бизнеском,  2010.  355 с.:
Библиотека Генерального Директора. Серия «Школа современного бизнеса». Т. 11.
Маленков Ю.А. Стратегический менеджмент. М.: Изд-во ПРОСПЕКТ, 2011. 224 с.2.
Павлов  Д.Н.  Стратегические  ресурсы  как  конкурентное  преимущество  организации  //3.
Молодой ученый. 2019. № 12 (250). С. 109‒110. ‒ URL: https://moluch.ru/archive/250/57335/
(дата обращения 24.09.2023).
Utami H. Resource-Based Theory: A review / Utami H. & Alamanos E. In S. Papagiannidis (Ed),4.
TheoryHub Book: 2023. 218 p. ‒ URL: https://open.ncl.ac.uk/theoryhub-book/

Санкт-Петербургский  государственный  университет,
г.  Санкт-Петербург,  Россия October, 13 2023


